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Název  KOMISE PRO DOPRAVU, BEZPEČNOST A POŘÁDEK 

Datum konání 22. 6. 2017 

Místo konání Hasičská zbrojnice 

Přítomní členové R. Ivičič, B. Heinz, D. Chudoba, M. Řezníček, R. Peška, M. Velan 

Hosté O. Krištof 

Omluveni P. Petřík, J. Zeman 

Program různé 

Obsah 

1. Úvod, prezence, seznámení s programem. 
2. MŠ Brněnská pole: O požadavku parkování před MŠ byl informován zástupce investora, který 

přislíbil nápravu a dozor. Jelikož je však intervence nedostatečně účinná, pokusí se komise 

vyjednat instalaci dočasné značky, než dojde k úpravě pasportu. Protože se však jedná o 

pozemek investora (nikoli města) záleží vše na ochotě společnosti Brněnská pole Invest, s. r. o. 
Komise tímto podává podnět vedení města k jednání. 

3. Radary: Proběhla informace od O. Krištofa o provozu radarů. Původní (orientační) byl přesunut 

na ul. Jiříkovskou a nový je již v plném provozu na ul. Brněnské, kde byli členové komise 
seznámeni s hrubou statistikou. 

4. Přítomní seznámeni s reakcí rady města na podněty z minulého zasedání. 

5. Od 1. 8. 2017 bude uzavřena silnice Šlapanice – Jiříkovice kvůli rekonstrukci mostů. 
6. Komise vznese oficiální dotaz, kolik občanů platí městu nájem za vyhrazené parkování. 

7. Proběhla první schůzka projektu „Bezpečně do školy“. Projekt byl spuštěn a děti zakreslovaly do 

mapy nebezpečná místa. Čekáme na výsledky. 

8. Dotaz MS na parkovací automat na Masarykově nám. Stanovisko komise: Ano, chtělo by to 
však 2 ks (aby byla pokryta také ul. Hřbitovní). Nicméně komise souhlasí a navrhuje následující 

provoz: Všední dny 8 – 18 hod., 1. hod. 5 Kč, každá další 30 Kč. Prioritou je preventivní 

odstranění celodenně parkujících. Dozor asistenti MP. 
9. Komise navrhuje městu 24 hod. provoz MP, kdy tato potřeba se ukazuje jako stále akutnější a ve 

srovnání s podobně velkými městy žádoucí. 

10. Jsou plánovány bezpečnostní úpravy dvou přechodů na ul. Brněnské (křižovatka s Nádražní a s 
Čechovou).  

11. Podnět od MS: Kvůli novému systému jednosměrek komise souhlasí s provozem cyklistů 

v protisměru za podmínek odpovídajícího značení (viz. Brno). 

12. Podnět od MS: požadavky občanů na vybudování přechodu na ul. Lidická (křižovatka 
s Čechovou). Komise nedoporučuje. 

13. O. Krištof informoval o navázání spolupráce s BESIP. 

14. Dotaz: Kolik má město km místních komunikací a kolik z nich není odděleno obrubníkem? 
15. Pasport dopravního značení: Po zveřejnění v ŠZ přišlo několik záporných reakcí, na které se 

pokusil odpovědět R. Peška. Po opakovaných atacích byl na zasedání komise telefonicky pozván 

p. Jachymiák. Proběhla s ním tel. debata. Nemohl se dostavit, pozvání trvá. 

16. Příští zasedání se bude konat až v září (nenastanou – li zvláštní okolnosti) a komise probere 
bilanci za uplynulé období. Dále provede kontrolu nového značení. 

17. Volná diskuse na různá témata. 

Vyhotovil: Michal Velan 


